



19 - 27 FEVRIER 2022
PALAIS DE CONGRES
YAOUNDE - CAMEROUN

A RETOURNER AVANT LE
31 OCTOBRE 2021

FICHE MISSIONS ECONOMIQUES

FAITES VOUS ANNONCER ET BÉNÉFICIEZ DE CONTACTS PRÉPARÉS



Les Rencontres de PROMOTE sont organisées en partenariat avec l'Agence de Promotion des Investissements du Cameroun (API).

Cette fiche dûment renseignée, datée, signée et cachetée, A VALEUR DE BON DE COMMANDE à retourner à l'Organisateur pour recevoir une facture à régler intégralement. La monnaie de référence est l'Euro (€).

English version other side ►

ORGANISATEUR DE LA MISSION

Raison Sociale : _____

Complément : _____

Secteur Principal d'Activité : _____

Adresse : _____ Boite Postale : _____

Ville : _____

Pays : _____

E-mail : _____

Tél. Standard : _____

Fax : _____

Site Web : _____

Noms et Prénoms du Responsable _____

Fonction : Président Directeur Général Gérant

Autre (préciser) : _____

E-mail : _____

Mobile : _____

CHEF DE MISSION

Nom et Prénoms : _____

Fonction : _____

Tél. Bur. : _____

Mobile : _____

E-mail : _____

Représentant au Cameroun : _____

Mobile : _____ E-mail : _____

ASSISTANT DU CHEF DE MISSION

Nom et Prénoms : _____

Fonction : _____

Tél. Bur. : _____

Mobile : _____

E-mail : _____

LE CONCEPT

Plus de 1300 entreprises et dirigeants du Cameroun, d'Afrique, d'Amérique, d'Asie et d'Europe participeront à PROMOTE 2022, un rendez-vous reconnu pour ses opportunités de partenariats en Afrique Centrale et au Cameroun en particulier.

Les Missions Économiques sont bienvenues à PROMOTE 2022 pour une durée à convenir avec l'Organisateur. Chaque Mission Economique bénéficie d'un point de rencontres dédié sous la forme d'un salon aménagé (Mobilier, Connexion Internet, Sécurité) mis à disposition à raison de FCFA 120.000 / 183 € par jour.

Les frais de présence de chaque membre de la Mission Économique sur le site du Salon sont fixés forfaitairement à FCFA 100.000 / 152 €. L'organisation de Rendez-Vous d'Affaires (B2B) est possible dans la limite de la disponibilité du Service des Rencontres et au prix de FCFA 50.000 / 75 € par Rendez-Vous d'Affaires organisé.

INFORMATION SUR LA MISSION ECONOMIQUE (Précisez la durée dans PROMOTE et la composition de la mission)

Durée de la Mission Économique _____ nombre de jours (FCFA 120.000 / 183 € par jour)

Effectif de la Mission Économique _____ nombre de personnes (FCFA 100.000/152 € par personne)

NB : Confirmer la composition de la Mission Économique au plus tard le 31 Octobre 2021.

Nous souhaitons avoir des Rendez d'Affaires (B2B) organisés à l'avance.

Nous souhaitons prendre part aux Apéros Thématiques de PROMOTE 2022.

Dès réception de ce document, vous recevrez une facture correspondante dont le règlement intégral confirmera votre participation. Merci de votre collaboration.

DATE

LIEU

NOM / SIGNATURE / CACHET



19 - 27 FEBRUARY, 2022
CONFERENCE CENTRE
YAOUNDE - CAMEROON

TO RETURN BEFORE
OCTOBER 31, 2021

FORM TRADE MISSIONS

GET ADVERTISED AND BENEFIT FROM PLANNED MEETINGS.



PROMOTE MEETINGS are organized in partnership with the Investments Promotion Agency of Cameroon (IPA).

This form duly completed, dated, signed and stamped, is a PURCHASE ORDER. It must be returned to the Organizer in order to receive an invoice to be paid in full. The reference currency is Euro (€).

Version française au verso ►

MISSION ORGANISER

Company Name : _____
Main Activity sector : _____
Address : _____
P.O.BOX : _____
City : _____
Country : _____
E-mail : _____
Phone : _____
Fax : _____
Site Web : _____
MANAGER : _____
Function name : President General Manager Manager
 other (precise) : _____
E-mail : _____
Mobile : _____

CHIEF OF MISSION

Name and First Names : _____
Position : _____
Phone. Office : _____
Mobile : _____
Email : _____
Representative in Cameroon : _____
Mobile : _____ Email : _____

ASSISTANT CHIEF OF MISSION

Name and First Names : _____
Position : _____
Phone. Office : _____
Mobile : _____
E-mail : _____

THE CONCEPT

Over 1300 companies and leaders (CEOs) from Cameroon, Africa, America, Asia and Europe will participate in PROMOTE 2022, a meeting point acknowledged for partnership opportunities in Central Africa and in Cameroon in particular.

Trade Missions are accepted at PROMOTE 2022 for a period to be agreed with the Organizer. Each Trade Mission has a meeting point that is a furnished lounge (furniture, Internet Connection, Security) made available at CFAF 120 000 / 183 € a day. Attendance fee for each member of the Trade Mission is CFA 100.000 / € 152. Each member of the Trade Mission can freely have access to up to 3 free Thematic Aperitifs.

The organisation of Business meetings (B2B) is possible within the limits of the availability of the Meetings Service and costs FCFA 50,000 / 75 € per Business Appointment organised.

INFORMATION ON THE TRADE MISSION (Indicate the duration in PROMOTE and the content of the mission)

Duration of the Trade Mission _____ Day(s) (183 € per day)

Size of the Trade Mission : _____ people (152 € per person)

NB : Confirm the size of the Trade Mission by JANUARY 31, 2021

- We wish to have Business meetings (B2B) organised in advance.
 We wish to take part in PROMOTE 2022 Thematic Aperitifs (Choose up to 3).

Upon receipt of this form, an invoice is supplied.

Thank you for your cooperation

DATE VENUE NAME / SIGNATURE / STAMP